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Årsmöte 2017-02-09 18.00-18.30 
Cirka 40 närvarande medlemmar 
 
	  

1. Mötet	  öppnas.	   Mötet	  öppnades	  av	  Torsten	  Åstrand.	  Årsmötet	  ska	  utlysas	  på	  
ett	  bättre	  sätt	  i	  fortsättningen.	  

	   	  
2. Val	  av	  två	  justeringsmän	   Till	  justeringsmän	  utsågs	  Viveca	  Johansson	  och	  Peter	  

Hansson.	  
	   	  

3. Val	  av	  ordförande	  för	  
mötet	  

Torsten	  Åstrand	  Valdes	  

	   	  
4. Val	  av	  sekreterare	  för	  

mötet.	  
Torsten	  Åstrand	  valdes	  

	   	  
5. Fastställande	  av	  röstlängd	   Varje	  medlem	  av	  MBA	  har	  en	  röst.	  

	   	  
6. Styrelsens	  

verksamhetsberättelse	  
Verksamhetsberättelsen	  upplästes.	  Efter	  några	  justeringar	  
godkändes	  den.	  Vi	  ska	  skicka	  ut	  den	  till	  medlemmarna	  innan	  
årsmötet.	  

	   	  
7. Kassaberättelse	  med	  

resultaträkning	  
Balans-‐	  och	  resultatrapport	  utdelades.	  Vi	  gjorde	  en	  vinst	  på	  
drygt	  48.000:-‐	  

	   	  
8. Revisionsberättelse	   Revisorerna	  läste	  upp	  revisionsberättelsen.	  

	   	  
9. Fråga	  om	  ansvarsfrihet	  för	  

styrelsen	  
Styrelsen	  fick	  ansvarsfrihet	  för	  det	  gångna	  året.	  

	   	  
10. Val	  av	  valberedning	   Omval	  av	  den	  gamla	  valberedningen.	  Dvs.	  Anita	  Norrman,	  

Arne	  Friberg	  och	  Christer	  Samuelsson	  
	   	  

11. Avgifter	  	  
	  
	  

12. Budget	  
	  

13. Inkomna	  motioner	  eller	  
frågor	  samt	  mötets	  frågor	  
	  

14. Mötets	  avslutande	  
	  

Vid	  protokollet	  
	  
Torsten	  Åstrand	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

Årsmötet	  bestämde	  att	  förra	  årets	  avgifter	  skulle	  behållas	  
samt	  att	  vid	  kontant	  betalning	  tillkommer	  10:-‐/speldag.	  
	  
Årsmötet	  godkände	  budgetförslaget.	  
	  
En	  motion	  föreslog	  att	  kaféterian	  skulle	  vara	  i	  klubbens	  regi.	  
Styrelsen	  kommer	  att	  behandla	  denna	  motion.	  
	  
Ordförande	  tackade	  för	  visat	  intresse.	  Medlemmarna	  
tackade	  styrelsen	  för	  det	  gångna	  året.	  
	  
	  
Justerare	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Justerare	  


